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     R A D A   P O W I A T U 

  N O W O S O L S K I E G O 

ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

BR.0002.71.2023                 

Nowa Sól, dnia 26 stycznia 2024 r. 

 

Protokół nr 71/2024 

z LXXI sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 26 stycznia 2024 roku 
 

LXXI sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Pana Andrzeja Ziarka na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 ze zm.) /zawiadomienie załącznik nr 1/. 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listami obecności /załącznik nr 2 i 3/. 

O godz. 8:00 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek otworzył sesję i na 

podstawie list obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum i Rada 

jest władna do podejmowania uchwał. Następnie przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków 

Zarządu oraz Skarbnika, a także przybyłych gości. 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek zapytał czy są wnioski do 

zaproponowanego porządku obrad i sam zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

przyjęcie planu pracy Rady Powiatu na 2024 rok. 

Radny Pan Przemysław Ficner złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu nr 9 tj. 

podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu /załącznik nr 3a/. 

Przewodniczący zaproponował aby w przypadku wycofania wspomnianej uchwały,  

w punkcie 9 wprowadzić przyjęcie planu pracy Rady.   

Następnie Przewodniczący wobec braku innych wniosków, poddał pod głosowanie 

zgłoszone wnioski. 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad punktu dot. przyjęcia planu pracy Rady 

Powiatu na 2024 rok: 

• „za” – 13 (+ 6 do protokołu: Z. Muszyński, Z. Kubicka, P. Zwolski, A. Śmigiel, J. Intek, 

K. Galerczyk), 

• „przeciw” – 0 (+1 do protokołu: A. Dela), 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 20 radnych. Rada uwzględniła wniosek. 

Głosowanie nad wycofaniem z porządku obrad punktu dot. podjęcia uchwały w sprawie wyboru 

Członka Zarządu: 

• „za” – 7 (+ 4 do protokołu: Z. Muszyński, Z. Kubicka, P. Zwolski, K. Galerczyk), 

• „przeciw” – 7 (+1 do protokołu: J. Intek), 

• „wstrzymuję się” – 0 (+ 1 do protokołu: A. Śmigiel). 

Głosowało 20 radnych. Rada uwzględniła wniosek. 

Przewodniczący Rad Powiatu przedstawił porządek obrad po zmianach. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie LXXI sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XLIV i LXIX sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia wybranej firmie audytorskiej przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego za rok 2023 i 2024 Wielospecjalistycznego Szpitala 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2024 – 2035. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Nowosolskiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024. 

9. Przyjęcie planu pracy Rady Powiatu na 2024 rok. 

10. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

a następnie przystąpił do przeprowadzenia głosowania zatwierdzającego porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach: 

Głosowanie: 

▪ „za” – 13, 

▪ „przeciw” – 4, 

▪ „wstrzymuję się” – 2 

Głosowało 19 radnych. Rada zatwierdziła porządek obrad. 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołów z XLIV i LXIX sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

Głosowanie w Systemie Rada:  

• „za” – 12;  

• „przeciw” – 0;  

• „wstrzymuję się” – 1. 

W Systemie Rada głosowało 13 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów „za” w protokole złożyli: 

„za” – Z. Muszyński, Z. Kubicka, A. Śmigiel, P. Zwolski, J. Intek, A. Żuberek i K. Galerczyk. 

Łącznie głosowało 20 radnych [19–„za”, 0–„przeciw”, 1–„wstrzymuję się”].  

→ Rada przyjęła protokoły z XLIV i LXIX sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

Ad 4. 

Pani Bogumiła Sadowa Naczelnik Wydziału Oświaty, kultury i Spraw Społecznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przedłużenia wybranej firmie audytorskiej 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego za rok 2023 i 2024 Wielospecjalistycznego 

Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli /załącznik nr 4/. 

Pan Łukasz Kempa Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej 

przedstawił opinię komisji – pozytywna.  

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 
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Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

• „za” – 14, 

• „przeciw” – 0, 

• „wstrzymuję się” – 0. 

W Systemie Rada głosowało 14 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli: „za” 

– Z. Kubicka, A. Śmigiel, P. Zwolski, J. Intek, A. Żuberek, K. Galerczyk). Łącznie głosowało 20 

radnych („za”–20,  „przeciw”–0,  „wstrzymuję się”–0). Rada podjęła uchwałę. 

→ Uchwała Nr LXXI/420/2024 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 4a. 

Ad 5. 

Pan Emil Chwiałkowski Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok /załącznik nr 5/ wraz z uzasadnieniem. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

• „za” – 13, 

• „przeciw” – 0, 

• „wstrzymuję się” – 1. 

W Systemie Rada głosowało 14 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli: „za” 

– Z. Kubicka, A. Śmigiel, P. Zwolski, J. Intek, A. Żuberek, K. Galerczyk). Łącznie głosowało 20 

radnych („za”–19,  „przeciw”–0,  „wstrzymuję się”–1). Rada podjęła uchwałę. 

→ Uchwała Nr LXXI/421/2024 (1-R) Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 5a. 

Ad 6. 

Pan Emil Chwiałkowski Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego na lata 2024 – 2035 /załącznik nr 6/ 

wraz z uzasadnieniem. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

• „za” – 15, 

• „przeciw” – 0, 

• „wstrzymuję się” – 0. 

W Systemie Rada głosowało 15 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli: „za” 

– Z. Kubicka, A. Śmigiel, P. Zwolski, J. Intek, K. Galerczyk). Łącznie głosowało 20 radnych 

(„za”–20,  „przeciw”–0,  „wstrzymuję się”–1). Rada podjęła uchwałę. 

→ Uchwała Nr LXXI/422/2024 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 6a. 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego Pana 

Jarosława Intka /załącznik nr 7/. 
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Dyskusja 

Pan Grzegorz Zwarycz zapytał radnego o powody rezygnacji z członkostwa w komisji, 

następnie skierował pytanie do nowego przewodniczącego komisji ile było posiedzeń od momentu 

zmiany przewodniczącego komisji, na zakończenie zapytał czy Klub Radnych Jacka Milewskiego 

zgłosi nowego kandydata na członka Komisji Rewizyjnej. 

Pan Jarosław Intek poinformował, że Klub Radnych nie rozmawiał jeszcze na ten temat, 

natomiast odpowiadając na pytanie pierwsze poinformował, że wszystko zostało zawarte  

w Jego pisemnej rezygnacji.  

Radna Pani Sylwia Wojtasik poinformowała, że od momentu objęcia funkcji 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej odbyło się siedem posiedzeń, a w całym roku poprzednim 

dziesięć. Na zakończenie w imieniu wszystkich członków komisji podziękowała Panu 

Jarosławowi Intkowi za dotychczasową współpracę.   

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

• „za” – 10, 

• „przeciw” – 2, 

• „wstrzymuję się” – 4. 

W Systemie Rada głosowało 21 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli: „za” 

– Z. Kubicka, A. Śmigiel, K. Galerczyk). Łącznie głosowało 19 radnych („za”–13,  „przeciw”–2,  

„wstrzymuję się”–4). Rada podjęła uchwałę. 

→ Uchwała Nr LXXI/423/2024 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 7a. 

Ad 8. 

Pani Sylwia Wojtasik Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zreferowała projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024 /załącznik nr 8/. 

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

• „za” – 12, 

• „przeciw” – 0, 

• „wstrzymuję się” – 2. 

W Systemie Rada głosowało 14 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli: „za” 

– Z. Kubicka, A. Śmigiel, P. Zwolski, K. Galerczyk, „wstrzymuję się” – J. Intek). Łącznie 

głosowało 19 radnych („za”–16,  „przeciw”–0,  „wstrzymuję się”–3). Rada podjęła uchwałę. 

→ Uchwała Nr LXXI/424/2024 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 8a. 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek przedstawił plan pracy Rady Powiatu 

Nowosolskiego na 2024 rok /załącznik nr 9/. 

Głosowanie nad przyjęciem planu pracy: 

• „za” – 20, 

• „przeciw” – 0, 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 20 radnych. Rada przyjęła plan pracy na 2024 rok. 

 



Strona 5 z 6 
 

Ad 10. 

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 10/. 

Dyskusja 

Pani Sylwia Wojtasik poprosiła o dokładniejsze informacje nt. ustalonych kierunków 

kształcenia oraz liczbę oddziałów klas pierwszych na rok szkolny 2024/2025. 

Starosta Nowosolski Pani Iwona Brzozowska poinformowała o poczynionych ustaleniach  

w sprawie kształcenia młodzieży: Liceum Ogólnokształcące im. K. K. Baczyńskiego – 2 oddziały; 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego „Elektryk” – 1 oddział liceum, 4 oddziały 

technikum; Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – branżowa szkoła I stopnia – 3 oddziały 

wielozawodowe dla młodocianych pracowników; Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 4 –  

2 oddziały technikum, branżowa szkoła I stopnia – 1 oddział; Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 5 – 2 oddziały technikum, branżowa szkoła I stopnia – 1 oddział wielozawodowy dla 

młodocianych pracowników; Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy – branżowa szkoła I 

stopnia – 1 oddział, szkoła przysposabiania do pracy – 2 oddziały oraz w sprawie kształcenia dla 

dorosłych: Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 szkoła policealna – 4 oddziały, liceum 

ogólnokształcące dla dorosłych – 1 oddział, branżowa szkoła II stopnia – 1 oddział; Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 5 szkoła policealna – 1 oddział, liceum ogólnokształcące dla dorosłych – 

1 oddział. 

Pan Przemysław Ficner zapytał czy Starosta w tym punkcie przedstawi agendę sztabu 

zarządzania kryzysowego, który miał się odbyć 24 stycznia, czy w związku z obecnością 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska zostanie to omówione w późniejszym punkcie. 

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że z uwagi na zbieżność tematów proponuje 

omówienie tego spotkania i aktualnej sytuacji środowiskowej w punkcie sprawy różne. 

Ad 11. 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Dyskusja 

Pan Andrzej Ziarek ponowił prośbę o wskazanie, w budżecie gdzie są zapisane kwoty na 

realizację inwestycji drogowych oraz zapytał o rozstrzygnięcia postępowań przetargowych, czy 

pojawiły się oszczędności, które mogłyby zostać przeznaczone na wykonanie dokumentacji 

wykonania chodnika w miejscowości Stany. 

Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że przetargi które, zostały ogłoszone na sześć 

inwestycji, ze wsparciem z Funduszu Dróg Samorządowych, miały zakończyć się w tym roku, ale 

z uwagi na liczne pytania wydłużono ich terminy, ostatniego do 31 stycznia, nie wykluczone,  

że będzie konieczność ponownego przedłużenia terminu zwłaszcza w tych przetargach opartych  

o program funkcjonalno-użytkowy, wtedy jest dużo pytań. 

Ad 12. 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady Pan Andrzej Ziarek przywitał gości  

z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Zielonej Górze Pana Mirosława 

Ganeckiego Lubuskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska wraz ze 

współpracownikami: Panią Joanną Michalik-Pietraszak, Panem Pawłem Popko oraz Panem 

Michałem Aniśkiewiczem, którzy omówili informację przesłaną w odpowiedzi na pismo 
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przewodniczącego, a dotyczącą przebiegu rekultywacji w Bobrownikach i Mirocinie Dolnym oraz 

działań podejmowanych w sprawie hałdy odpadów niebezpiecznych znajdujących się na terenie 

zakładu Dozamet w Nowej Soli w minionym roku /załącznik nr 11/. Kolejno  przedstawili 

dotychczas podejmowane czynności dot. rekultywacji w Mirocinie Dolnym z uwzględnieniem 

problemu odcieków, które wystąpiły na rekultywowanym składowisku ponieważ porównanie 

bieżących wyników z badaniami przeprowadzonymi w 2021 r. wskazuje na znaczne pogorszenie 

parametrów. Następnie odpowiadali na pytania radnych, którzy zabierali głos w kolejności:  

Pan Zygmunt Muszyński, Pani Bogumiła Gramza, Pan Przemysław Ficner, Pan Mariusz Stokłosa, 

Pan Paweł Zwolski, Pani Zenobia Kubicka, Pan Andrzej Ziarek, Pan Jarosław Suski, Pani Iwona 

Brzozowska oraz Pan Krzysztof Galerczyk. Radni przede wszystkim pytali o możliwości  

i sposoby uniknięcia aktualnej sytuacji, planowane rozwiązania, odpowiedzialność organów  

za poszczególne składowe całego procesu, a także czy i jakie zagrożenia dla mieszkańców niesie 

trwająca sytuacja teraz i w przyszłości. Przebieg całej dyskusji został zarejestrowany na  

CD stanowiącym załącznik nr 12 (nagranie przebiegu obrad) niniejszego protokołu; czas nagrania 

od 40:59 do 2:17:00. 

Kolejno Pan Jarosław Suski zapytał czy zwyczajowo na sesję zaproszono radnych sejmiku 

województwa, a jeżeli tak to czy poinformowali o nieobecności. Na zakończenie poprosił aby na 

kolejną sesję ponowić zaproszenie. 

Przewodniczący poinformował, że osoby zapraszane na sesję nie potwierdzają obecności ani 

nie usprawiedliwiają nieobecności na sesji ale zgodził się z przedmówcą, że podczas omawiania 

tematów bezpośrednio związanych z gośćmi można uwzględnić to w zaproszeniu. 

Starosta Nowosolski Pani Iwona Brzozowska zaproponowała ponowne podjęcie apelu przez 

radę nt. zmian legislacyjnych w temacie szeroko rozumianej rekultywacji, ochrony środowiska  

i gospodarki odpadami. Poprzedni apel rada podjęła podczas XXII sesji, 26 czerwca 2020 r. 

dotyczył rekultywacji w Bobrownikach ale zawierał również akapit o niewłaściwych 

rozwiązaniach prawnych. Na zakończenie zwróciła się z prośbą o ustalenie terminu kolejnej sesji 

na inny dzień niż 23 lutego z powodu zaplanowanego kolejnego posiedzenia sztabu zarządzania 

kryzysowego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek zaproponował aby kolejna sesja odbyła 

się 01 marca, następnie poinformował o treści pisma otrzymanego od Rzecznika Dyscypliny 

Finansów Publicznych, które wszyscy radni otrzymają do wiadomości. Na zakończenie przekazał 

radnym informację o terminie składania oświadczeń majątkowych w związku ze zbliżającym się 

końcem kadencji rady powiatu.   

Ad 13. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 10:40 Przewodniczący Rady 

Powiatu Pan Andrzej Ziarek zamknął LXXI sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 
 

Nagranie przebiegu obrad CD zał. nr 12. 

protokół przygotowała Patrycja Jastrzębska 

PRZEWODNICZĄCY 

RADY POWIATU 

 

Andrzej Ziarek 


